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Small business in South Ossetia: state, problems and directions of development

F. Dzodzikova, A. Tuayev

It is considered the problems facing small businesses in the young republic, the impact on
the country's economy of the collapse of the USSR, the destruction of the centralization of economic
ties, as well as the military conflict. The state of small business and the legislative framework are
analyzed. The problems and proposals for the development of small business are indicated.

Keywords: small business, economy, regulatory framework, regulation, development

References

Закон РЮО «О льготном кредитовании субъектов малого предпринимательства в РЮО» (291.
декабря, 2017 г.).
Статистический сборник. Управление государственной статистики РЮО. Цхинвал, 2020.2.
«Пятидневная война» в цифрах // Коммерсант. 08 августа, 2018 г. [Электронный ресурс].3.
URL:https://www.kommersant.ru/doc/3702090

Северо-Осетинский  государственный  университет  имени  К.Л.  Хетагурова,
г.  Владикавказ,  Россия
Юго-Осетинский государственный университет имени А.А. Тибилова, г. Цхинвал,
Республика Южная Осетия


